
Eksternt referat 
6. bestyrelsesweekend, 26. januar - 28. januar, GF23-GF24 

Pkt.  Emne  Tid  

 Lørdag  

1 Velkomst ved formanden  
Formanden gennemgår formalia: 

Godkendelse af dagsorden 

• Valg af ordstyrer 

• Valg af referent 

• Valg af stemmetæller 

 

Formanden åbner mødet. 

Vi tæller, at vi er stemmeberettigede. 

Formand for Danske Skoleelever (Laura Poulsen) 
Næstformand for Danske Skoleelever (Frederikke Didriksen) 
Næstformand for Midtjylland (Merle Plesner) 
Formand for Nordsjælland (Ingrid Rolskov) 
Næstformand for Nordsjælland (William Nielsen) 
Formand for Vendsyssel (Victor Fransen) 
Tillægsmandat for Vendsyssel (Marie Nielsen) 

Formand for Trekanten (Caroline Hermansen) 
Næstformand for Trekanten (Sara Bach Nielsen) 

Tillægsmandat for Trekanten (Liva Kaas) 
Formand for Nordvestsjælland (Benjamin Andersen) 

Formand for Lolland-Falster (Madicken Luther) 

Formand for Himmerland (Daniel Teilhof) 

Formand for Sydsjælland (Damian Stenander) 
Næstformand for Sydsjælland (Cassandra Nielsen) 

Næstformand for Fyn (Aksel Jensen) 

Næstformand for København (Aksel Justesen) 

Formand for Østjylland (Nikolai Mangaard) 

Formand for Midtjylland (Lea Pedersen) (Deltager først fra punkt 11) 

 

Gæster: 

10:30-10.35 



Lokalbestyrelsesmedlem for Vestjylland (Anna Thyregaard) 

Lokalbestyrelsesmedlem for Københavns Omegn (Jens Kaare Krog) 

Lokalbestyrelsesmedlem for København (Chloe Courage) 
Lokalbestyrelsesmedlem for Midtjylland (Lasse Garsdal) 
Lokalbestyrelsesmedlem for Trekanten (Dagmar Jacobsen) 
Lokalbestyrelsesmedlem for Trekanten (Sophia Pedersen) 
Lokalbestyrelsesmedlem for Fyn (Emilie Glasdam) 
Gæst fra Midtjylland (Sifka Mondrup) 
Gæst fra Himmerland (Josefine-Marie Bach) 
Gæst fra Himmerland (Edda) 
 

Vi er 18/28 bestyrelsesmedlemmer, og dermed stemmeberettigede. 

 

Vi skal have godkendt dagsordenen. Formandskabet indstiller til at slette 
punkt 5 og give det overskydende tid til “lokal/regionstid”. Bestyrelsen 
godkender dette. 

Bestyrelsen godkender dagsordenen. 

 

Vi skal have valgt ordstyrer. Laura er indstillet som ordstyrer. Bestyrelsen 
godkender. 

 

Vi skal have valgt en referent. Frederikke er indstillet som referent. 
Bestyrelsen godkender. 

 

Vi skal have valgt en stemmetæller. Ingrid stiller op som stemmetæller. 
Bestyrelsen godkender. 

2 Indsupplering til bestyrelsen 
Mathilde Solberg stiller op som lokalformand for Thy. Holder en kort tale om 

hendes motivation. 
For: 19 

Imod: 0 
Blank: 0 
Mathilde er godkendt som lokalformand for Thy. 
 
Emilie stiller op som tillægsmandat for region Syddanmark, som 

lokalbestyrelsesmedlem for Fyn. Holder en kort tale om hendes motivation. 
For: 19 
Imod: 0 
Blank: 0 
Emilie er godkendt som tillægsmandat for region Syddanmark. 

10.35-10.45 



3 Status på sekretariatet v. næstformand  

Frederikke giver status på sekretariatet, herunder frivillige, projekter og 

ansatte. 

 
Der bliver nævnt, at nogle medarbejdere er sygemeldt grundet graviditet, 
ansvaret for Generalforsamlingen, DMF-finale i næste uge, og et 
fællessekretariat om læreplaner. 

10.45-11.00 

4 Drøftelse om bestyrelsesansvarlig 
Vi tager stilling til, om vi skal fortsætte med posten som bestyrelsesansvarlig 

næste år. 

Frederikke giver introduktion til, at det er stillet som en solnedgangsklausul på 

GF, og hvis vi derfor ikke stiller det igen, vil vedtægten falde.  

 

Der er stemning for, at selvom intentionerne var gode, så har det krævet 
mere end, man måske troede. Der drøftes om vi skal stille den igen. Der 
gøres opmærksom på, at man godt kan lade det falde, men stadig tilføje 
det til forretningsordenen, uden at det nødvendigvis skal stå i 
vedtægterne. 

 

Bestyrelsen beslutter ikke at genstille det til Generalforsamlingen. 

11.00-11.30 

4 Godkendelse af GF-Konceptansøgning v. Frederikke 
Konceptansøgningen for Generalforsamlingen 2024 skal gennemgås og tages 

stilling til. 
 
Frederikke gennemgår konceptansøgningen foran bestyrelsen.  

Der kommer inputs til fest-tema og eksterne indslag. 

 

Bestyrelsen godkender konceptansøgningen til GF24 

11.30-12.00 

 Frokost 12.00-13.00 

6 Godkendelse af PL-Konceptansøgning v. Nanna 
Konceptansøgningen for Policy Lab 2024 skal gennemgås og tages stilling til 

 

Der gennemgås hvad PL er og der tales om, hvordan workshopsne fungerer og 

hvem der må deltage. 

 

Bestyrelsen godkender konceptansøgningen 

13.00-13.15 

7 Godkendelse af RW-Konceptansøgning 
Konceptansøgningen for Regionsweekender 2024 skal gennemgås og tages 

stilling til 

 

Der er lavet en video af en frivillig, som gennemgår hvad lokalafdelingernes 

rolle bliver. Vi læser derudover konceptansøgningen sammen. 

13.15-13.40 



Bestyrelsen godkender konceptansøgningen. 

8 Lokal/regionstid 
Opdatering på mål i lokalafdelingerne samt planlægning af RW ude i 

regionerne. 

Frederikke samler op på målene fra hver lokalafdeling fra sidst, og de sætter 

nye mål til næste gang. 

 

De bliver nu delt ud i regioner og skal forberede RW. 
 

13.40-14.45 

 Pause 14.45-15.00 

9 Valg af deltagere på International Tur 
Vi skal vælge hvilke tre bestyrelsesmedlemmer, der skal med på International 

Tur. 
 

Dem fra bestyrelsen, som ikke har ansøgt, gennemgår alle ansøgerne. 

Aksel, Benjamin og Caroline bliver valgt. 

15.00-15.40 

 Pause 15.40-16.00 

10 Godkendelse af nye frivillige (Lukket punkt) 
Vi gennemgår og godkender ansøgningerne til at blive sekretariatsfrivillige i 

skoleåret 24/25. 

 

Vi gennemgår de forskellige ansøgninger: 

Der er 12 frivillige godkendt til næste år. 

16.00-18.00 

 

 

Søndag 
 

11 Elevernes 3 anker v. Laura 
Laura gennemgår det notat, som de lige er kommet ud med, “Elevernes tre 

anker”. 

 
Bestyrelsen kommer med inputs og kommentarer. 

09.20-09.40 

11 Helårsberetningen til GF v. Laura 
Laura præsenterer, hvad helårsberetningen er og beder bestyrelsen om at 

reflektere i makkerpar over, hvad de vil have med i helårsberetningen for året 

23/24. 

 
Bestyrelsen kommer med kommentarer og inputs. 

Laura takker for inputsene. 

09.40-10.00 



12 Snak om første udkast til DSE’s kerneopgave v. Lasse 
Vores ansatte, Lasse, er med på bestyrelsesmødet for at introducere hans 

arbejde med bæredygtig organisationsudvikling. Bestyrelsen har mulighed for 

at stille spørgsmål og høre mere om hans tanker. 
 
Nogle bestyrelsesmedlemmer melder sig til gerne, at vil deltage i den 

fremtidige proces. 

10.00-10.50 

13 Evt. 

Der bliver snakket om de fremtidige datoer til bestyrelsesmøder.  

Mødet bliver afsluttet. 

10.50-11.00 

 

 


